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ADMINISTRATIVE ASSIGNMENTS 

Vice-rector for students’life and spiritual educational affairs TUACE  
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RESEARCH AREAS 

Housing construction; Evaluation of design solutions of residential buildings; Assessment of socio-

economic efficiency and consumer qualities of housing; Economics, Organizations and management 

of housing and communal services, Project management, Management in construction 

PUBLICATIONS  

A – Peer-Reviewed Journal Articles (SCI / Scopus monitored) 

A1. Nurimbetov, R.I, & Metyakubov, A. D. (2020). Advanced Housing Fund Management System As A 

Tool For Improving Delivery Of Municipal Services On Client Satisfaction-Palarch's Journal Of 

Archaeology Of Egypt/Egyptology 17(6), 1-14. ISSN 1567-214x. 

https://archives.palarch.nl/index.php/jae/article/view/1474 

A2. Kutbitdinova M.I., Matrizaeva D.Y., Metyakubov A. Dj., Kurbanov M., Erkinkhojiev I. (2023) 

Uzbekistan Republic to Improve Agricultural Financing. A Journal for New Zealand Herpetology Vol 12 

Issue 03 2023 ISSN NO: 2230-5807. https://biogecko.co.nz/index.php/journal/v12_i3 

B – Peer-Reviewed International Journal Articles (Other indexes monitored)  

B1. Мэтякубов, А. Д., & Матризаева, Д. Ю. (2020). Экономический анализ эффективности 

управления инвестициями в промышленности. Бюллетень науки и практики, 6(7), 251-256. 

B2. Matyakubov, A., & Matrizayeva, D. (2019). SUSTAINABLE ECONOMIC GROWTH WITH 

INNOVATIVE MANAGEMENT IN UZBEKISTAN. Theoretical & Applied Science, (8), 250-257. 

B3. Мэтякубов, А. Д., & Болтаев, У. Т. (2021). Тенденция экономического развития 

производства строительных материалов в Республике Узбекистан. Бюллетень науки и 

практики, 7(3), 243-249. 

B4. Ташмухамедова, К. С., & Мэтякубов, А. Д. (2019). Методология определения 

эффективности инвестиций. Бюллетень науки и практики, 5(4), 288-292. 

B5. Мэтякубов, А. Д. (2018). Вопросы привлечения инвестиций в промышленности 

республики Узбекистан (на примере производства строительных материалов). Бюллетень 

науки и практики, 4(7), 379-387. 

B6. Мэтякубов, А. Д., & Матризаева, Д. Ю. (2022). Основные Направления Привлечения 

Инвестиций На Промышленные Предприятия. Central Asian Journal of Theoretical and Applied 

Science, 3(10), 158-167.  

С- Peer-Reviewed Conference Articles (international) 

C1. Мэтякубов, А. Д. (2022). Развитие промышленности и её роль в национальной экономике. 

In Инвестиции, градостроительство, недвижимость как драйверы социально-

экономического развития территории и повышения качества жизни населения (pp. 153-159).  

C2. Nurimbetov, R. I., & Metyakubov, A. J. (2016, November). Creating and developing special 

industrial zone in the region of lower reaches of Amu Darya River. In The Thirteenth International 

Conference on Economic Sciences (pp. 103-109). 

C3. Нуримбетов, Р. И., & Мэтякубов, А. Д. (2017). Эффективность использование инвестиций 

и экономическое развитие регионов в низовьях Амударьи. Велес, (4-2), 32-38. 

C4. Мэтякубов, А. Д. (2018). Управление ресурсной базой и инвестициями в производстве 

строительных материалов. In Социально-экономическое развитие городов и регионов: 

градостроительство, развитие бизнеса, жизнеобеспечение города (pp. 214-220).  

https://www.elibrary.ru/author_items.asp?refid=849600273&fam=Nurimbetov&init=R+I
https://www.elibrary.ru/author_items.asp?refid=849600273&fam=Metyakubov&init=A+D
https://archives.palarch.nl/index.php/jae/article/view/1474
https://biogecko.co.nz/index.php/journal/v12_i3
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C5. Нуримбетов, Р. И., & Мэтякубов, А. Д. (2016). Создание и развитие специальной 

индустриальной зоны в регионе низовий Амударьи. In The Thirteenth International Conference 

on Economic Sciences (pp. 103-109).  

C6. Нуримбетов, Р. И., Мэтякубов, А. Д., & Матризаева, Д. Ю. (2020). Анализ эффективности 

управления инвестициями в промышленности строительных материалов. 

BOOKS / BOOK CHAPTERS  

TEXT BOOKS / MONOGRAPHS / OTHERS 

G1 Metyakubov А.D. Improving the efficiency of attracting investment in the construction 

materials industry. Monography Publishing «Umid des» Tashkent 2021 year  

G2 Nurimbetov R.I., Metyakubov А.D., Matrizaeva D.Y. Improving the management efficiency 

of attracting investments in industrial enterprises of building materials.Monography  publishing 

"Internauka" Moscow 

CITATIONS H-INDEX 

Scopus: 

Google Scholar: 

- 

92 

- 
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FUNDED RESEARCH PROJECTS 

1. Practical project PZ-201709291173 “Improving the housing system in Uzbekistan (example of 

Tashkent)”  

2. Practical project A-2-47 “Development of strategies for the development of organizational and 

economic mechanisms of construction industry in the Lower Amu Darya region” 

COURSES TAUGHT 

Undergraduate - Tashkent Institute of Architecture and Civil Engineering, Uzbekistan 

Construction Cost Estimating 

Graduate - Tashkent Institute of Architecture and Civil Engineering, Uzbekistan 

Construction Cost Estimating 

PROFESSIONAL SERVICES 

Editorship and Editorial Board Membership in International Refereed Journals 

Editorial Board Member, Journal BULLETIN OF SCIENCE AND PRACTICE, ISSN 2414-

2948 (print), 2412-9089 (online), 2014 – Present. https://www.bulletennauki.ru/about/  

  

https://www.bulletennauki.ru/about/

